
 
09.December 2022 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Har Naalakkersuisut lovet at tildele rejekvoter i Sydgrønland? 

2. Agter Naalakkersuisut at tildele rejekvoter i Sydgrønland?  

a. Hvis ja, hvad er status på sagen? 

3. På svaret på Paragraf 37-spørgsmål nr: 118 svarer Naalakkersuisut således 

“Naalakkersuisut arbejder lige nu på nogle initiativer ift. udvikling af fiskeri og fangst i 

Sydgrønland.” Hvor langt er I nået med disse planer? 

 

(Medlem af Inatsisartut Mariane Paviasen, Inuit Ataqatigiit) 

Begrundelse:  

Fiskere i Sydgrønland mindes at de er blevet lovet  rejekvoter, jeg ønsker at vide om det passer, 

samt hvornår det er sket. 


